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                                                      Protokół nr 104/2013 
z posiedzenia Zarządu Powiatu  

                                                       w Środzie Śląskiej 
odbytego w Starostwie Powiatowym 

                                                       w Środzie Śląskiej 
 w dniu 07 listopada 2013 roku  

o godz. 08.00   
 

Obecni:  
Sebastian Burdzy- Starosta Powiatu Średzkiego  
Mieczysław Kudryński- Wicestarosta Powiatu Średzkiego 
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu 
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
Józef Chabraszewski- członek Zarządu   
oraz 
Janina Gawlik – Skarbnik Powiatu Średzkiego  
Mariusz Żałobniak- Sekretarz Powiatu Średzkiego  
 
Starosta  
Przywitał przybyłych członków Zarządu Powiatu i przedstawił porządek posiedzenia: 
 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie: 

- przeprowadzenia konsultacji projektu „Wieloletniego programu współpracy Powiatu 

Średzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w latach 2014- 

2015”.    

4. Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

- podjęcia decyzji odnośnie dalszej współpracy ze Stowarzyszeniem „Ostoja”, 

- rozpatrzenia przedłożonego przez Wydział Mienia i Infrastruktury Drogowej wykazu 

wniosków złożonych do budżetu na 2014 r. wraz z szacunkowymi kosztami ich 

realizacji.  

5. Sprawy różne. 

 

Za przyjęciem porządku  posiedzenia, członkowie Zarządu Powiatu, głosowali:  

 

                                                      Za - 5 W - 0 P - 0 

 

Ad. 3 Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie: 

 

- przeprowadzenia konsultacji projektu „Wieloletniego programu współpracy Powiatu 

Średzkiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w latach 2014- 

2015”.    
 

Za podjęciem przedmiotowej uchwały, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

                                                       Za - 5 W - 0 P - 0  
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Ad.4 Przyjęcie stanowiska w sprawie: 
 

- rozpatrzenia przedłożonego przez Wydział Mienia i Infrastruktury Drogowej wykazu 

wniosków złożonych do budżetu na 2014 r. wraz z szacunkowymi kosztami ich 

realizacji.  

 

Skarbnik  

Powiedziała, że jesteśmy w trakcie sporządzania budżetu na rok przyszły. Proszę, aby 

odnieść się do założeń budżetu, które wstępnie przygotowałam.  

 

Skarbnik omówiła przygotowane założenia do budżetu.  

 

Skarbnik 

Dodała, że przygotowała dane, które są zawarte na dzień 30 września 2013, każda 

jednostka jakie miała plany wydatków, to, co by jednostka chciała w następnej pozycji i jakie 

środki uwzględniono w planowanym budżecie na ten rok. Nie robiłam rozdziałami, chciałam, 

żeby Państwo widzieli ogółem, jednostkami. Dla oświaty otrzymamy w tym roku 9 364 518 

złotych, wydatki bez inwestycji wynoszą 10 457 257 złotych, dokładamy 1 100 000 złotych do 

oświaty. Przy takich założeniach do budżetu na inwestycje, ze środków własnych zostało 

892 885 złotych. Mieliśmy wymienić okna w PZSP Nr 2, poszycie dachowe w Powiatowym 

Urzędzie Pracy plus elewacja, część dachu na Starostwie też jest do wymiany. Na 

powierzchniowe utrwalenie dróg, ta pula nie rozdzielona to jest 512 885 złotych. Jeśli 

wejdziemy w nowy rok z nadwyżką, będziemy mogli tą pulę powiększyć.  Jeśli wszystko 

wpłynie, to będzie ta suma na drogi.   

 

Starosta 

Zaproponował przyjęcie stanowiska, w sprawie wniosku Wydziału MiD, iż w związku z 

ograniczonymi środkami finansowymi w budżecie Powiatu przyjmujemy negatywne 

stanowisko w powyższej sprawie. Jednocześnie informujemy, że będziemy zmierzać do 

przyznawania, jak największych środków finansowych na inwestycje drogowe  w budżecie 

Powiatu Średzkiego na roku 2014. 

 

Za powyższym stanowiskiem, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

                                                            Za - 5 W - 0 P - 0  

 

 - podjęcia decyzji odnośnie dalszej współpracy ze Stowarzyszeniem „Ostoja” 

 

Na posiedzenie Zarządu, wchodzi dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Środzie Śląskiej - Katarzyna Misiuna.   

 

Starosta 

Powiedział, że temat był dyskutowany 30 października, mieliśmy się zastanowić. 

Rozmawiałem z Panią Dyrektor PCPR i  myślę, że będziemy tą współpracę kontynuować 

dalej ze Stowarzyszeniem „Ostoja” z zaznaczeniem oczywiście naszych uwag, co do 

rozliczeń z PFRON- em do końca 2014 roku.   
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Katarzyna Misiuna - Dyrektor PCPR w Środzie Śląskiej  

Powiedziała, że w październiku 2014 roku kończy się umowa najmu i to jest dobry moment, 

że jeżeli się nie dostosują do naszych zastrzeżeń i uwag PFRON- u, to w listopadzie 

jednoznacznie rozwiążemy umowę. 

 

Za stanowiskiem przedstawionym przez Starostę, członkowie Zarządu Powiatu 

głosowali: 

                                                             Za - 5 W - 0 P - 0  

 

-  wniosku Stowarzyszenia Ostoja dotyczącego przekazania  środków finansowych na 

realizację obowiązku szkolnego dzieci z głęboką sprzężoną niepełnosprawnością, 

zamieszkałych na terenie Powiatu Średzkiego, uczęszczających do Ośrodka Rewalidacyjno- 

Wychowawczego w Środzie Śląskiej 

 

Starosta  

Zaproponował, aby przyznać takie środki. 

 

Za powyższym stanowiskiem, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

                                                           Za - 5 W - 0 P - 0   

Ad. 5 Sprawy rożne.  
  
Starosta 
Poruszył temat 14-letniej Izabeli Spurgisz. 
  
Wicestarosta 
Powiedział, że Wrocław chce abyśmy zapłacili 30 tysięcy. 
  
Katarzyna Misiuna - Dyrektor PCPR w Środzie Śląskiej  
Niestety ustawa o pieczy jest tak skonstruowana, że zapłacić za pobyt dziecka musimy, 
najgorsze jest  to, że Wrocław chce od nas odsetki i udowadniamy od kiedy tak naprawdę to 
dziecko przebywało. 
  
Skarbnik 
Powiedziała, że dziecko oficjalnie przebywało w Domu Dziecka, ale półtora miesiąca nikt nie 
wiedział gdzie jest. 
  
Katarzyna Misiuna - Dyrektor PCPR w Środzie Śląskiej  
Powiedziała, że dowiadywała się i niestety nie zapłacić się nie da, ale o odsetki będziemy 
walczyć. Dodała, że posiada informację o tym, że  dziewczynka była na ucieczkach ponad 
pół roku.  Od wczoraj dziewczynka jest juz zabezpieczona, przebywa u nas.  
  
Starosta 
Podziękował za naświetlenie sprawy członkom Zarządu. 
 
Dyrektor PCPR opuszcza posiedzenie Zarządu.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.    
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 Protokół sporządziła:                                   PODPISY:  
          (-) 
  Katarzyna Łaziuk                                       
                                                                        Sebastian Burdzy…………(-)………. 

                          
                           
                          Mieczysław Kudryński……(-)………. 
 

 
               Czesław Kaczmarek ………(-)……….. 

 
 
                                                                  Grzegorz Pierzchalski.........(-).............  
 

 
                                                                        Józef Chabraszewski…………(-)…………           
                                              

                                                           
                                                          Janina Gawlik……………(-).……………. 

 
 

                                                                        Mariusz Żałobniak………(-)…………….. 
   
 
 


